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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2019. január 17-ei, nyílt, 

rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Hezler Gabriella, Süli 

Ildikó és Torma Lajos bizottsági tagok 

  

Távol voltak: Módi Miklós és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 1 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd 

ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontokat.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag javasolta tárgyalni a Népekbarátsága u. 18. fsz. 1. sz. ingatlan 

hasznosítását.  

 

Dr. Mátics István elnök kérte szavazzanak a javaslatról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

Népekbarátsága u. 18. fsz.1. számú ingatlan hasznosítása című napirend tárgyalását. 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

3/2019. (I.17.) ESZB határozata 

a napirendre vételről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2019. 

január 17-ei ülésén 4. napirendi pontban tárgyalja a Népekbarátsága u. 18. fsz. 1. számú ingatlan 

hasznosítását. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

Miután több módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

4/2019. (I.17.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2019. 

január 17-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  
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1. A Képviselő-testület 2019. január 22-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2019. évi munkatervének elfogadása 

3. A 2019. évi költségvetési rendelet-tervezet megvitatása, véleményezése 

4. A Népekbarátsága u. 18. fsz. 1. számú ingatlan hasznosítása  
Zárt ülés: 

5. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2019. január 22-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy 2017. év végén a 46 közfoglalkoztatottal szemben a tavalyi 

évben 27 közfoglalkoztatott volt. Ez lényeges csökkenés. Kérdése az volt, ez azért van, mert 

munkához jutottak az emberek? 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, egyre kevesebb azoknak a száma, akik alkalmasak a 

munkára, illetve közvetíthetőek. Aki tudott, már elhelyezkedett a munkaügyi központ adatai szerint. 

Az is előfordulhat, ha valaki időközben elhelyezkedett és leszámolt, akkor 1 évig nem lehet 

kiközvetíteni közfoglalkoztatottnak.  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, az anyag 7. pontjában olvashatnak arról, hogy elkészült és 

benyújtásra került a bölcsőde bővítésére vonatkozó engedélyezési tervdokumentáció, melynek 

elbírálása folyamatban van. A projekt várhatóan rövid időn belül építési engedélyt nyer. 

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, ha megvannak a dokumentumok, elindítják a pályáztatást, ami június 

30-ig beadható. 

 

Torma Lajos bizottsági tag az 5. pontban szereplő téli rezsicsökkentéssel kapcsolatban kérdése az 

volt, hogy a 357 db háztartást érintő támogatásnak mi a menete?  

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy azok jogosultak a támogatásra, akik nem részesülhettek a fűtés-

kedvezményben. Lakosságarányhoz képest magas a kérelmek száma. Maga a támogatási okirat 

decemberben érkezett meg a hivatalhoz. A 4,5 M Ft-ra pályázatot fognak kiírni. Keresik a tüzeléssel 

foglalkozó cégeket, és elindítják a pályáztatást. Ha ez megvan, akkor majd kiszállítják az anyagot, de 

még azt sem tudni, hogy hová. A szállítási költség a pályázók költségén fog történni. A 

katasztrófavédelemnek október végén elküldték a kérelmezők listáját ellenőrzésre, de még nem kapták 

vissza, azóta se. Ők vetik össze, hogy nem dupla támogatást igényelt-e valaki. Szeretnék minél 

hamarabb elintézni, de lehet, hogy az idei fűtési szezonban ezt az anyagot nem tudják felhasználni a 

kérelmezők. 

 

Hezler Gabriella bizottsági tag véleménye az volt, adjanak ki még egy tájékoztatást, mert 

kormányzati oldalról a médiában az jelent meg, hogy már az önkormányzatoknál van a pénz.  

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, szándékoznak kiadni egy nyilatkozatot.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

5/2019. (I.17.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

Oroszlányban élő 60 év feletti lakosság körében végzett felmérés kutatási beszámolója 

 

Mátics Katalin szakértő röviden összefoglalta a beszámolót. Elmondta, 1000 db kérdőívnél több 

került kitöltésre, melyből 1010 db-ot dolgoztak fel. A háziorvosi körzetek lakosságszámát figyelembe 

véve, arányosítva lettek a kérdőívek lekérdezve.  

A mintában 66 % nőt és 34 % férfit tudtak megkérdezni. A válaszadóknak magasabb volt az idősebb 

korosztály aránya, mint az összlakosság Magyarországon. Iskolai végzettség szempontjából a 8 

osztályt végzettek aránya alacsonyabb, mint az országos átlag, a középfokú és felsőfokú végzettségűek 

aránya viszont lényegesen alacsonyabb. Érdemes lehetne azt is megnézni, hogy a fiatalabb 

korosztálynál ez eltolódik-e, ez nyilván a bányászváros létből is lehet. A háztartásokkal kapcsolatban 

elmondta, hogy a lakosok magasabb aránya nem 1 fős háztartásban él. 35% él egyszemélyes 

háztartásban, ami az időskorosztály tekintetében mindenképen veszélyeztetettséget jelent. A 

megkérdezettek 9-10 %-a az, akit jelen pillanatban nem ér el az ellátórendszer és nincs a 

környezetében olyan akire támaszkodhat. Erre a 10 %-ra mindenképpen koncentrálni kell. A gazdasági 

helyzettel kapcsolatban elmondta, hogy az országos átlagos képest a nyugdíjak értéke jó, de az ország 

vezető megyéihez képest már nem. Ezek az adatok a jelenben vannak és a mostani idősek nem élnek 

jól. Ez felhívja az öngondoskodás figyelmét a fiatalok számára. Ebben a városnak is szerepe van, hogy 

tudja ezt segíteni. Az idősek számára olyan támogatási rendszert kell kialakítani, ami a bajba 

kerülőknek tud segíteni. Az idősek fele nem tud megtakarítást képezni és több mint a felének a 

családja sem tud segíteni.  

Az idősek nem betegebbek mint az országos átlag. A 2010-ben történt vizsgálathoz képest hatalmas 

nagy eltéréseket nem lehet tapasztalni, de látszik az, hogy a cukorbetegség, magas vérnyomás, 

csontritkulás a férfiak esetében, magasabb arányban van jelen mint az országos átlag.  Ez lehet azért 

is, mert jó a diagnosztika. Célként ki lehet tűzni, hogy egy egészségesebb város víziója felé lehessen 

eljutni. A válaszadók 85 %-a azt válaszolta, hogy önellátásra képes. A fennmaradó 15 %-kal 

foglalkozni kell. A körzetekre felhívta a figyelmet, ott látszik, hol vannak elöregedési tendenciák. A 

154 válaszadóból 40 % válaszolta azt, hogy nincsen semmiféle segítsége, ez elkeserítő válasz. 

Ellentmondás van egy adatban, amikor korcsoportonként nézik meg, kik között van magasabb 

arányban az, akinek nincs segítsége, azok pedig a fiatalabb idősek. A 60-65 év közöttiek között, 

akinek nincs segítsége, az 79 %. Itt valószínűleg a családi helyzet okozza ezt az adatot. Más kutatásból 

az derült ki, hogy a családtagjaikat otthon ápolók a 70 éven felüli családtagjaikat ápolják, akik maguk 

is 50 felett vannak. Sajnálta, hogy nem kérdezték meg azt, hogy azok, akik családtagjaikat otthon 

ápolják, ha az ápolásra már nem lesz szükség, velük mi fog történni. Ők, hogy fognak felkészülni arra, 

hogy visszakerüljenek a munka világába. Érdemes lenne erre is gondolni, a válaszokból kiderül, hogy 

a hozzátartozók többsége külföldön él. Ismételten elmondta, hogy 1000 főből 9-10 fő az, akinek 

nincsen segítsége. Az ismeretek, információk című bekezdéssel kapcsolatban elmondta, hogy az 

önkormányzat az idősek irányába tett intézkedéseiről az idősek 75 %-nak információja nincs. Ez egy 

kommunikációs hiba. A Szociális Szolgálatot magas arányban ismerik, ez megnyugtató, viszont ezt a 

válaszadók nem kötötték össze az önkormányzattal. A 2010-es felméréshez képest ez az arány romlott. 

Ez lehet kérdezéstechnikai különbség is, de a lényeg az, hogy az információ nem éri el azokat, akiket 

érint. Ez egyik oldalnak sem jó, mert olyan mintha nem lenne kommunikáció. A válaszadók jól látják 

és tudják, hogy mire lenne szükségük. Az étkeztetés, házi segítségnyújtás, otthoni szakápolás magas 

arányú ismerete előjelezhet egy szolgáltatás bővítést. Ezek otthon közeli szolgáltatások. Régebbi 

tapasztalat, ha az idős ember egy intézményi ellátást igénybe vesz, nem akar elmenni, helyben 
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szeretne maradni. Ez jogos igény. Ez nem kötelező feladata az önkormányzatnak, de érdemes lenne 

végiggondolni. Korábban léteztek Idősek Háza lakhatási lehetőségek, amihez szociális szolgáltatás is 

társult. Ezért fizetnének is, van egy ilyen fajta hajlandóság. A szolgáltatások információinak 

ismeretéről legtöbb esetben a szomszédokat és a médiát jelölték meg, a rossz hír hogy csak 10 %-a 

informálódott szociális szakembertől. Akik szakma közeliek, azok nem kommunikálják a 

lehetőségeket.   

Példaként említette, hogy egy konferencián a patikusoknak próbálnak meg ebben teret adni. Talán ők 

azok, akik picit több időt foglalkoznak az emberekkel.  Hogy milyen segítséget hajlandóak elfogadni a 

jövőben, arról a válaszadók 41 %-nak volt konkrét elképzelése. 8 %-a a válaszadóknak csak a család 

segítségére számít, de azt tudják, hogy csak a család sok esetben mindent nem tud megoldani. Magas 

arányú azoknak a száma is, akik nem kérnek segítséget, vagy nem válaszoltak a kérdése. Ez is 

elgondolkodtató. 

Civil szervezetek erőssége, hogy olyan helyekre is el tudnak jutni, ahová egy hivatalos szolgáltató nem 

tudna eljutni, egy jó fajta partnerség kialakítása mindenhol gyümölcsöző szokott lenni. Az 

önkéntességet említette. Gondolkozni lehet arról is, hogy a senior önkéntesek hogy tudnának 

kapcsolódni az idősek segítésébe.  Ők a segítséget kérőket látogatják az otthonaikban. Ez szabályozott, 

megvan a tematikája, önkormányzati finanszírozású és a Szociális Szolgálathoz kapcsolódik. Nagyon 

jól működik, ez nem váltja ki a szociális szolgáltatásokat. Olyan feladatokat nyújtanak, ami egy 

hivatalos házi segítségnyújtásba nem fér bele. (felolvasás, kertészkedés stb.) Az anyag tartalmazza, 

hogy mely civil szervezeteket ismernek helyben, amit partnerként elfogadnak. 

 

Torma Lajos bizottsági tagot megdöbbentette, hogy a felmérés során egy válaszadó sem jelezte a 

Baráti kör tevékenységét. Hatalmas létszámmal, 130-as taglétszámmal működnek, és az érintettek több 

mint fele 60 év feletti. 

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy meglepte a Vöröskereszt magas arányú említése. Lehet, hogy a 

név miatt, de a hozzá kapcsolódó fizikális szolgáltatások nyújtása elenyésző. 

 

Hezler Gabriella bizottsági tag elmondta, lehet, hogy nem azonosítják civil szervezetként a Baráti 

kört. 

 

Mátics Katalin szakértő a Vöröskereszttel kapcsolatban elmondta, a nevet ismerik. Ez egy analóg 

gondolkodás, a Szociális Szolgálatot sem kapcsolják az önkormányzathoz. 

 

dr. Mátics István elnök a senior segítőkről kért több felvilágosítást. 

 

Mátics Katalin szakértő elmondta, van köztük jogász, statisztikus, pénztáros, bolti eladó stb. Van aki 

már segítőből segítséget kérőbe ment át. Életkorban 70 év körüliek, akiknek már nagy unokájuk van, 

elsősorban nők. Együttműködnek egy önkéntes alapítvánnyal, akiknek van egy sokkal masszívabb 

senior önkéntes csapatuk. Tőlük érdemes tanulni. Budapest és környékéről 300 senior önkéntesük van. 

Megvan ennek a struktúrája és a törvényi előírása.  Az önkormányzat támogatja őket, hogy juttatást 

tudjanak adni a senior önkénteseknek. Ez egy kölcsönös megtérülés. 

 

dr. Mátics István elnök összegezve elmondta, hogy az egyedülállókra fokozott figyelmet kell 

fordítani. Az anyagból lehet arra következtetni, számokban mennyien vannak azok az egyedülállók, 

akikhez nem jutott el semmiféle szolgáltatás. A jelzőrendszeres szolgáltatás elindult, kérdése az volt 

most hol tart? 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, érdeklődők vannak, de még szerződést nem kötöttek. 

Nagyon az elején vannak. Jelen pillanatban a szolgáltatást igénylő költsége lenne a készülék 

megvásárlása, jövő héten egyeztetnek még polgármester úrral, hogy a Szociális Szolgálaté legyen a 

készülék. Aki rászorult, az a 62 ezer Ft-ot nem tudja kifizetni.  

 

Mátics Katalin szakértő elmondta, vannak olyan szolgáltatók és készülékek, akikkel ha támogatást 

kötnek, normatíva jár utána. Javasolta megkérdezni, kik ezek a partnerek. 
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dr. Mátics István elnök elmondta, hogy azok a válaszadók, akiknek megtakarítása nincs, gyorsan 

instabil helyzetbe kerülhetnek, az ezzel kapcsolatos teendőket érdemes lenne továbbgondolni. 

Nagyobb kommunikációval kell élniük, kevés információja van a lakosságnak a szociális ellátásokkal 

kapcsolatban. Szociális otthon létesítését is célszerűnek látta.   

 

Mátics Katalin szakértő elmondta, 2022. december 31-el az átmeneti ellátást meg kell szüntetni, az 

ellátást át kell minősíteni, de akinek van tartós ellátása, az fenntarthat néhány helyet átmenetileg. 

Gondolkozni kell azon, hogy más fedje le ezt az infrastrukturális elvárást.  

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, olyan tanulságok és intézkedési javaslatok fogalmazódtak meg, ami 

irányába el kell indulni. Bentlakásos intézmény létesítésére nem lehet határidőt adni, de a tájékoztatási 

rendszer megváltozatása nem kerül pénzbe, ezt már el is tudják indítani. Fórumokat szervezhetnek. A 

jelzőrendszerrel kapcsolatos tájékoztatás meg fog jelenni a médiába. A bentlakással pedig a jövőben 

foglalkozni kell. 

  

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

6/2019. (I.17.) ESZB határozata 

az „Oroszlányban élő 60 év feletti lakosság körében végzett felmérés kutatási beszámolója” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek az „Oroszlányban élő 60 év feletti lakosság körében 

végzett felmérés kutatási beszámolója” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

16 óra 14 perckor Mátics Katalin szakértő elhagyta a bizottság ülését.  

 

Ezt követően dr. Mátics István elnök szünetet rendelt el. 

 

Szünet 

16:15-16:23 

 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak nyári 

nyitvatartási rendje 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

7/2019. (I.17.) ESZB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak 

nyári nyitvatartási rendje” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei 

telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak nyári nyitvatartási rendje” című előterjesztést. 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2019. évi munkatervének 

elfogadása 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte szavazzanak a 

munkaterv elfogadásáról. 

 

A bizottság a munkatervet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

  

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

8/2019. (I.17.) ESZB határozata 

a bizottság 2019. évi munkatervének elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadta 2019. évi munkatervét.  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 
 

 

3. NAPIRENDI PONT:  A 2019. évi költségvetési rendelet-tervezet megvitatása, 

véleményezése 
 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy az 5 %-os csökkentést elvégezték, kérést 

kaptak, hogy további költségeket csökkentsenek, mivel azonban a költségek nagy része bér-, rezsi- és 

élelmezési költség, nem tudnak tovább csökkenteni. A 9-es táblában, pedig nem szerepelnek.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a szociális támogatások beépültek a költségvetésbe, ezek 

a sorokon megjelennek. A lakáshoz jutás és a szociális támogatások sorát pedig bővíteni kellene, de 

azt, hogy ezt hogy tudják végrehajtani, ehhez meg kell várni a többi bizottságot.  

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, több száz milliós hiányban vannak. Tegnap az intézményvezetőkkel 

volt egyeztetés, továbbá az OIH Zrt. vezérigazgatójával is. Az összes költséget áttekintették, átlagosan 

3-4 %-kal tud a Zrt. visszalépni. Az intézményeknél az 5 %-os csökkentés már szerepel a táblákban, 

de még további csökkentések várhatóak. Befolyásolja a táblákat a bérek emelkedése, az elektromos 

áram költsége is, ami 30 %-kal emelkedett. Az intézményvezetők hozzáállása pozitív, a civil 

szervezetek támogatását is átnézik. Ettől függetlenül nincs rossz helyzetben az önkormányzat, 

óvatosan is terveznek, kevesebb adóbevétellel, ami valószínű meg is fog valósulni. Tegnap a 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság szeptembertől az ösztöndíj rendelet szigorításáról döntött. A 

TOP-os pályázatok elhúzódtak, jelentős önrészeket kellett befektetni, ezek 70-80 M Ft-os többleteket 

jelentenek, amit az idén kell majd kifizetni. Ez is emeli a hiányt. Ilyen szempontból kell javaslatokat 

tenni. A tervezetben hitel sem szerepel.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, a sporttal kapcsolatos fejlesztésekről elvi elkötelezettségek 

vannak, legfeljebb nem valósulnak meg. Támogatólag megszavazta, ha lesz rá pénz, akkor 

megvalósulhatnak. Kérdése az volt, hogy azokkal az ingatlanokkal, amik értékesítésre várnak, a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság foglalkozott-e?  

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, a bizottság nem, de polgármester úr foglalkozik az ingatlanokkal. 
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Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy az 5 párti egyeztetésen felvetette idegenforgalmi 

adó bevezetését.  

 

Hezler Gabriella bizottsági tag elmondta, lakás bérbeadásra nem lehet kivetni az adót, 

szállásoltatásra és fizető vendéglátásra lehet csak kivetni. Véleménye szerint nagyobb részben lakás 

bérbeadással vannak Oroszlányban jelen. Jóval többen, mint szállásadással.  

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy akiknek helyben van munkavállalása, azokra nem lehet adót 

kivetni. Sok plusz költsége van a városnak (egészségügyi szolgáltatás, rendvédelem stb.) ami növeli a 

költségeket.  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, átnézte a szakrendelő támogatását, ezen összegek tavalyi szinten 

maradtak. Az egészségügyi prevenciós programra betervezett összeg is megmaradt. A varicella oltást 

betervezte a Kormány, mégis eltolták szeptemberre. Ami oltásokat elkezdtek, azokat folytatni kell, az 

a jövőben bizonyosan megtérülő beruházás.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a 2019. évi 

költségvetés-tervezetről. 

 

A bizottság a költségvetés-tervezet tábláit nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

  

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

9/2019. (I.17.) ESZB határozata 

a 2019. évi költségvetési rendelet-tervezetről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadta a 2019. évi költségvetési rendelet-tervezet tábláit. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

 

4. NAPIRENDI PONT:  A Népekbarátsága u. 18. fsz. 1. számú ingatlan hasznosítása 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a korábban megvásárolt Népekbarátsága u. 18. fsz. 1. számú 

lakást elsődlegesen a védőnői szolgálat fejlesztése céljából vásárolta meg az önkormányzat. 

Egyeztetést követően a védőnők elzárkóztak ettől a megoldástól, tekintettel arra, hogy a szakorvosi 

rendelőben korszerűbbnek, jobbnak találják ezt a szolgáltatást. Ezek alapján az ingatlan egészségügyi 

hasznosítása meghiúsult, Javasolják, hogy a képviselő-testület az ingatlan további hasznosításáról 

gondoskodjon. Kérte szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

  

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

10/2019. (I.17.) ESZB határozata 

a Népekbarátsága u. 18. fsz. 1. számú ingatlan hasznosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadta azon javaslatot, hogy a képviselő-testület a Népekbarátsága u. 18. fsz. 1. számú ingatlan 

hasznosításáról gondoskodjon.  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 
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További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért dr. Mátics István elnök 16 óra 54 perckor a bizottság 

nyílt ülését bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 


